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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #11
Måndag 17:e april, kl 17:30
å Funq

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir öppnar dagens styrelsemöte kl 17:33.

1.2 Val av mötesordförande

Douglas Andersson nominerar sittande ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir till
mötesordförande. Yrsa accepterar nomineringen.

Mötet väljer Yrsa Rós Þórisdóttir till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Yrsa Rós Þórisdóttir nominerar sittande sekreterare Jonas Lazrak till mötes-
sekreterare. Jonas tänker att det är sista styrelsemötet, så varför inte. Jonas
accpterar nomineringen.

Mötet väljer Jonas Lazrak till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Yrsa Rós Þórisdóttir
You Gustafsson
Armin Shafiei
Jonas Lazrak
Wilma Selander
Sofie Fröjdman
Karolina Söderberg
Douglas Andersson

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst till mötet.

Justeras:

Wilma Selander

1 Justeras:

Douglas Andersson
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar behövs för mötet.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Wilma och Douglas offrar sig själva och ställer upp som justeringspersoner.

Mötet väljer Wilma Selander och Douglas Andersson till justerings-
personer.

Mötet väljer datumet 1:a maj som justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

Under föregående möte så diskuterades alumnipuben och dens förberedan-
de. Sedan mötet så har alumnipuben hållits i och blivit jättelyckad, bortsett
från att inga alumner tog sig till klockis innan puben. Men alumner kom till
puben i alla fall.

Styrelsen blev inbjuden till Finland för att medverka under TF sektionens
årsfest, och även den var väldigt lyckad. Årsfestpresenten som TF sektionen
fick av styrelsen uppskattades väldigt mycket av TF.

Sektionens val-SM som ägde rum den 22:a mars resulterade till att bli ett
ganska långt SM som varade sent in på kvällen. Men alla poster blev fyllda
så i överlag var det ett riktigt lyckat SM.

Årets Funq blev väldigt lyckad med många deltagare och roliga lekar. Alla i
styrelsen kan klappa sig på axeln.

Styrelsen har kommit ut med info om alumnistyrelsemiddagen och alla kom-
mer att mötas upp klockan 18:01. Det blir dock ingen lek i Ugglan, men
kanske en drink uppe i klockis då ingen kom dit innan alumnipuben.

Datumen för middagarna som ska has med Kemisektionen och TT-sektionen
är nu satta.

3 Uppdateringar och månadsrapporter

You drar igång mötets uppdateringar med att läsa upp alla inskickade upp-
dateringar som har kommit in från de nämnder som skickade in.

Justeras:

Wilma Selander

2 Justeras:

Douglas Andersson
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Efter det så uppdaterar alla styrelsemedlemmar varandra om sina egna be-
drifter.

Appendix Douglas Andersson: Douglas åkte med sektionen till Finland för
TF-sektionens årsfest som enligt honom var riktigt banger. Han har varit
med och hållit i årets Funq samt deltagit i PNS-mötet, val-SM, varit med på
alumnipuben och var med på styrelsemiddagarna som hölls med styrelserna
för Flygsektionen samt TT-sektionen. Douglas deltog också på JML-mötet
som hölls av vice ordförande You, och det var typ det.

Ledamot Sofie Fröjdman: Sofie var med på PNS-mötet och middagen med
Flysektionens styre. Hon har även tillsammans med Elektrosektionens JML-
ansvarige, varit med på JML-rådet som införskaffades för att hjälpa Ma-
skinsektionen med en JML-situation som har uppmärksammats. Sofie deltog
också på ett möte med Fø F, var med på alumnipuben samt val-SM och var
med och anordnade årets Funq.

Vice ordförande You Gustafsson: You höll i årets sista PNS-möte, vilket
blev väldigt lyckat. Hon har skrivit månadsuppdateringen för mars, fixat
medaljerna till årets styre och sätter upp allt gällande årets kamrat som i år
är henne själv, så hon fixar allt åt sig själv vilket man kan förstå känns både
kul och lite underligt. Överlämningen med den kommande vice ordförande
har ägt rum och också uppdateringen av reglamente och stadgar har gjorts.
Styrets Dropbox är också uppdaterad och tydliggjord inför nästa mandatpe-
riod så att den blir lite mer genomläslig. You var även hon med på middagen
med Flygsektionens styre.

Ledamot Karolina Söderberg: Karolina har varit med på och anordnat Funq,
val-SM och varit med på resan till Finland. Hon var tillsammans med resten
av styrelsen med på PNS-mötet och även med på ett JML-SSO-Fø Fmöte
för att diskutera den kommande mottagningen. Självklart så missades inte
alumnipuben heller.

Kassör Armin Shafiei: Armin informerar förvånat att han överlevde Fin-
land. Det är inte alla som kan säga det. Som styrelsens kassör så var han
med på årets första och även sista ER1 möte med Kårstyrelsen. Han var
med på alumnipuben och har bokfört det sista för den här mandatperioden.
Utöver det så har Armin planerat överlämningen och bokfört som vanligt.

Kommunikationsansvarige Wilma Selander: Wilma var med på val-SM, mid-
dagen med Flygsektionens styre och PNS-mötet. Utanför det så har hon
skrivit styrets nyhetsbrev för månaden och gjort inbjudningarna tillsamans
med Milad till årets vårbal som blev väldigt fina. Hon har även planerat
överlämningen till nästa kommunikationsansvarig.

1Ekonomirådet

Justeras:

Wilma Selander

3 Justeras:

Douglas Andersson
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Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir: Yrsa har sedan senaste CNS-mötet styrt
i val-SM, deltagit PNS-mötet, samt haft ett möte med OR2. Bortsett från
alla möten så har Yrsa varit med på styrelsemiddagarna med Flygsektionens
styre och sedan TT-sektionens styre. Även Yrsa åkte iväg på Finlands-resan
för att besöka TF-sektionen, och hon håller med om att det var super. Som
ordförandearbete så har Yrsa mejlat en uppdaterad medlemslista till THS,
samt meddelat att har blivit tilldelad sektionens hedersut-
märkelse! Yrsa diskuterade även den kommande prevårbalen med Konglig
Elektrosektionens ordförande Elin Björklund och möjligheten om att kanske
ha ett möte angående det. Sedan så har hon varit duktigare än många och
skrivit supermycket i verksamhetsberättelsen på flyget hem från Island. Men
oledolyckan var i farten och ingenting hade sparats när hon landade. Så hon
kommer behöva skriva om allt igen. Yrsa avslutar med att informera om att
hon har börjat fila på överlämningsdokumentet.
Sekreterare Jonas Lazrak: Jonas var med på Finland-resan, alumnipuben och
alla styrelsemiddagar med de andra sektionerna. Han var med och anordnade
Funq och deltog i PNS-mötet som hölls. Utanför det så har det varit ganska
standard sekreterararbete med protokolskrivande, hårdragning och en och
en annan tår.

4 Diskussionspunkter

4.1 Överlämning

Datumet för överlämningen med näskommande styre är satt till 12:e maj å
Tolvan. Dessvärre ser Tolvan ut att vara bokad under den kvällen, så partajet
kommer sen behöva migreras vidare någon annanstans. Självklart ska det
bjudas på någonting under överlämningen, så det kommer behövas handlas
inför det, helst innan första maj. Mötet diskuterar en stund och landar på
korv med bröd som mat att bjuda på då det är svårt att gå fel med det.
Under överlämningen så är planen att hålla ett litet låtsas-SM som den nya
styrelsen ska få hålla i. Till låtsas-SM:et så ska även det kommande styret
få skriva en låtsasproposition som en liten övning. Förutom ett låtsas-SM så
planerar mötet att . Wilma har en idé om att

. Jonas skrattar högt och tycker att det blir kanon. Mötet kommer överens
om idén och går vidare till nästa punkt.

4.2 Alumnistyrelsemiddag

Yrsa börjar med att informera om att en meny för middagen måste bestäm-
mas och att en fördrink hade varit trevligt att bjuda på, men vilken? Om
alla väljer att samlas uppe i klockis så kan bubbel bjudas på där. Mötet
överensstämmer om att det framför allt ska vara mysigt, så att infinna sig
ute högt uppe i klockis vid 15°C låter utmärkt.

2Ordförande Rådet

Justeras:

Wilma Selander

4 Justeras:

Douglas Andersson
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Några förslag tas upp gällande förrätten. Mötet diskuterar alternativen och
kommer fram till en slutsats.
Till huvudrätt så kommer mötet överens om vodkapasta. Ingredienser och
detaljer diskuteras och reds ut.
Till efterrätt så ser det ut att bli vit chokladmousse, vilket inte låter helt fel.
Mötesordförande Yrsa kommer att skriva recepten till alla rätter i ett delat
dokument tillsammans med en inköpningslista.
Mötet sätter samlingstid för förberedning av allting till 16:00 den dagen.
Det måste dock kollas hur mycket rekvisita som redan finns i ägo innan det
införskaffas något mer.
Douglas och You tar också upp att de kommer behöva lämna middagen lite
tidigare för att hinna med nattåget till Lund, där de ska delta i deras vårbal.

Det plingar till i telefon under mötet, och berättar
att det efterlängtade testresultatet nu är inne. Mötet tystnar och håller an-
dan medans öppnar meddelandet. Möttet håller handen
medans läser upp testresultatet högt. Testet är nega-
tivt, är klamydiafri! HURRA! Mötet hurrar och
kramar om varandra medans pustar ut och torkar bort
en tår. Med den guldkanten i dagen så går mötet vidare till nästa punkt i
dagordningen.

4.3 Verksamhetsberättelse

Som tidigare sagt så skrev Yrsa i stor del klart sin verksamhetsberättelse
på flyget hem, men tyvärr så sparades ingenting av det hon hade skrivit.
Men hon har kvar det mesta i huvudet, så att skriva om det kommer in-
te ta så lång tid. Om det finns något som resterande styre vill lägga till
i verksamhetsberättelsen så ligger dokumentet uppe i styrelsens Dropbox.
Verksamhetsberättelsen planeras bli klar innan september-SM, då det alltid
blir lite tajt att få klart den till maj-SM.

4.4 Prevårbal

Styrelsen behöver diskutera med Konglig Elektrosektionens styre om att ha
ett möte innan årets prevårbal. Mötet beslutar att ta kontakt med Kong-
lig Elektrosektionens styre via den gemensamma chatten och komma fram
med ett datum för när mötet kan hållas. När det kommer till gästerna som
anländer utifrån Stockholm till vårbalen så diskuterar mötet sovplatser som
kan erbjudas och hur många. Det ska kollas med Konglig Elektrosektionens
styre om hur många som behöver sovplatser och hur de tänker kring allt det.
Mötet spånar lite på vad som kan göras med gästerna under dagen innan
vårbalen. Ett dokument skapas där idéer skrivs ner som sedan ska delas med
Konglig Elektrosektionens styre.

Justeras:

Wilma Selander

5 Justeras:

Douglas Andersson
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4.5 Externa Representationer

Mötet diskuterar hur budgeten ligger till och hur mycket som har lagts på
externa representationer. Det kollas över hur mycket som styrelsen kan få
tillbaka och hur mycket årets styre har gått på. Styret kommer att armoda
en representation och skicka den till styrets kassör3 så att en del kan kom-
penseras. Armin kommer att skicka ut vad som behövs läggas in till resten
av mötet.

4.6 Presenter

Presenter till nästkommande sittningar och besök måste bestämmas och
framtas. De sektioner som måste fixas presenter till är Lund, Bergssektionen,
MF4 och varsin present till W-sektionen5 och Sektionen för Medieteknik som
har sin vårbal tillsammans. Alla från styret som ska representera på sittning-
arna får komma på och bestämma presenter till respektive sektion.

5 Övriga frågor

Vice ordförande You tar upp en tanke. En liten kick off och fuck off för årets
styre borde sättas i verk. Mötet grubblar, och 19:e maj ser ut att funka bäst
för alla. Alla får spåna lite på vad som ska göras under kick offen.

6 Nästkommande möte

Detta var styrets sista styrelsemöte, så det blir tyvärr inget....

7 Mötets högtidliga avslutning

Mötesordförande Yrsa Rós Þórisdóttir avslutar dagens styrelsemöte kloc-
kan 19:54.

Tack för mig, och tack till alla er som orkat läsa alla dessa lägligt utlaggda
3Armin Shafiei
4Medicinska Föreningen
5Sektionen för Energi och Miljö

Justeras:
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protokol!

Vid protokollet Justeras

Jonas Lazrak
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Yrsa Rós Þórisdóttir
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Wilma Selander

7 Justeras:

Douglas Andersson
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